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Onderwijspersoneel  -  Verhoogde fietsvergoeding

In september 2021 ondertekenden de minister en het onderwijsveld een nieuwe collectieve 
arbeidsovereenkomst (cao). Om deze nieuwe overeenkomst uitvoering te geven, zou de 
minister jaarlijks 188 miljoen euro extra vrijmaken. Deze extra middelen moesten ertoe 
leiden dat de onderwijskwaliteit verbeterde (eerste pakket maatregelen) en dat het 
lerarenberoep aantrekkelijker werd (tweede pakket maatregelen). 

Het tweede pakket maatregelen hield o.a. in dat leerkrachten voortaan over eigen ICT-
materiaal kunnen beschikken (37 miljoen euro extra) en een tegemoetkoming van 240 
euro per jaar per persoon krijgen als internetvergoeding (15 miljoen euro extra). Ook werd 
via deze cao de fietsvergoeding met 40% opgetrokken tot 0,21 euro zodat dit op het niveau 
van de Vlaamse ambtenaren zit (4 miljoen euro extra). Met deze laatste maatregel hoopte 
de minister meer leerkrachten op de fiets te krijgen om zo een voorbeeld te geven aan 
jongeren en ouders.

1. Hoeveel personeelsleden in het onderwijs ontvingen voor de verhoging tot 21 cent/km 
een fietsvergoeding? Graag een overzicht van het aantal personeelsleden per provincie 
(woonplaats).

2. Graag een overzicht van de totaal uitbetaalde fietsvergoeding/gefietste kilometers per 
provincie, opgesplitst per kalender- of schooljaar sinds 2017.

3. Hoeveel personeelsleden in het onderwijs ontvangen sinds de verhoging tot 21 
cent/km een fietsvergoeding? Graag een overzicht van het aantal personeelsleden per 
provincie (woonplaats).

4. Graag een overzicht van de totaal uitbetaalde fietsvergoeding/gefietste kilometers 
opgesplitst per provincie, voor het werkjaar 2021-2022 en voor dit academiejaar (tot 
meest recente beschikbaarheid van gegevens). 

5. Voorziet de minister in bijkomende maatregelen om onderwijspersoneel de fiets meer 
te laten gebruiken?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 208 van 15 december 2022
van JOHAN DANEN

1. Voor het laatst gekende volledige jaar (kalenderjaar 2021) ontvingen 67.742 
personeelsleden een fietsvergoeding. De tabel splitst hen op per provincie. 

1.1 Aantal personeelsleden die in 2021 een fietsvergoeding kregen, per provincie

Provincie Aantal personeelsleden 
met fietsvergoeding

Ontvangen 
bedrag in euro

Antwerpen 24.797 4.415.864,14
West-Vlaanderen 12.544 1.716.195,81
Oost-Vlaanderen 15.574 2.569.759,24
Henegouwen 1 194,25
Limburg 5.528 808.098,99
Brussels Hoofdstedelijk Gewest 2.109 417.645,07
Vlaams-Brabant 7.189 1.185.810,65
Totaal 67.742 11.113.568,15

2. Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik naar de jaarrapporten van AGODI waarin 
ook jaarlijks het bedrag van de fietsvergoeding opgenomen staat. 

    
3-4.De maatregel met betrekking tot de verhoogde uitbetaling van de fietsvergoeding ging 

in vanaf 1 januari 2022. 
De werkgevers dienen in het voorjaar van 2023 hun aanvraag voor terugbetaling voor 
2022 in. Ik heb dus momenteel nog geen zicht hoeveel personeelsleden in het 
onderwijs er de fiets gebruiken sinds de verhoging van de fietsvergoeding. 

5. Het feit dat binnen onderwijs enkel voorzien wordt in een terugbetaling van 
woonwerkverplaatsingen met het openbaar vervoer en met de fiets en niet met de 
wagen is een stimulans om de wagen te laten staan en fietsen aan te moedigen. De 
verhoging van de fietsvergoeding met de laatste CAO, versterkt ons beleid ter zaken 
en is er op gericht om nog meer personeelsleden op de fiets te krijgen.


